
Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  konaného dňa
15.03.2023

Prítomní:

Starosta obce:  Ing. Martin Mach

Členovia OZ :  
Bc. Jana Jandová
Ing. Mgr. Jana Kopecká
Milan Matúš
Ing. Ondrej Novosad
Peter Smolka
Monika Závodská

Neprítomný:
Peter Hošek  - ospravedlnený

Overovatelia zápisnice:  Bc. Jana Jandová        
                               Ing. Mgr. Jana Kopecká 

Kontrolórka obce: Bc. Radka Gešnáblová   

Hostia:  p. Adela Sýkorová
              

P r o g r a m  :
     1.  Zahájenie

2.  Kontrola uznesení
3.  Správa o hospodárení za rok 2022
4.  Stanovisko kontrolóra k hospodáreniu za rok 2022

     5.  Informácia o odkanalizovaní Obce Motešice   
     6.  Došlá pošta

7.  Rôzne
8.  Záver

1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia

Otvorenie zasadnutia vykonal starosta obce Ing. Martin Mach. Privítal prítomných a oboznámil ich 
s programom. Program bol jednohlasne schválený a  pokračovalo sa podľa jednotlivých bodov 
programu. 



2. Kontrola uznesení

P. starosta prečítal prijaté uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
25.01.2023.

U Z N E S E N I E č. 24/2023

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
b e r i e     n a     v e d o m i e
kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 25.01.2023.
Všetky uznesenia boli splnené a vzaté na vedomie.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   

3. Správa o hospodárení za rok 2022

P. starosta oboznámil poslancov OZ so Správou o hospodárení za rok 2022. Správa o hospodárení je
vypracovaná písomne a je prílohou zápisnice.

4. Stanovisko kontrolóra k Správe o hospodárení za rok 2022

P. kontrolórka prečítala poslancom OZ stanovisko kontrolóra k Správe o hospodárení za rok            
2022. Stanovisko kontrolóra je vypracované písomne a je prílohou zápisnice.

U Z N E S E N I E č. 25/2023

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  
    b e r i e   n a  v e d o m i e  
stanovisko kontrolóra k Správe o hospodárení za rok 2022.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   

U Z N E S E N I E č. 26/2023

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  
      b e r i e   n a   v e d o m i e
Správu o hospodárení OcÚ za rok 2022.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   

5.  Informácia o odkanalizovaní Obce Motešice

P. starosta informoval poslancov OZ o odkanalizovaní Obce Motešice. Boli vykonané geodetické 
služby – merania pre územné konanie a následne bol vytvorený návrh faktúry v sume 5 170,- Eur.



U Z N E S E N I E č 27/2023

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
 j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u je
vyčlenenie sumy 5 170,- Eur na úhradu fa
za merania pre územné konanie Odkanalizovanie
Obce Motešice. 
Poslanci žiadajú upresniť návrhy s výkresmi a prepočet km.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

6. Došlá pošta

- žiadosť o prenájom obecných priestorov 

p. starosta oboznámil poslancov OZ so žiadosťou o prenájom obecných priestorov bývalého
kaderníctva,  nakoľko  obec  obdržala  výpoveď  zmluvy  o  prenájme  k 01.05.2022.  Menovaná  by
chcela v uvedených priestoroch zriadiť kadernícke služby.

U Z N E S E N I E č. 28/2023

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  
j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u je
prenájom obecných priestorov – bývalého kaderníctva p. Zuzane Kopeckej na kadernícke
služby od 01.04.2023.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

- žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o schválenie stravnej jednotky

P. starosta predložil poslancom na základe prehodnotenia režijných nákladov žiadosť ZŠ s MŠ 
Motešice o schválenie stravnej jednotky pre dospelých stravníkov v sume 4,70 Eur. Na základe
požiadavky bol vypracovaný Dodatok č. 2 k VZN č. 2/2019. 

U Z N E S E N I E č. 29/2023

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  
j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u je
Dodatok č. 2 k VZN č. 2/2019, ktorým sa stanovuje cena jedla pre dospelého aj cudzieho stravníka 
v sume 4,70 Eur.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

- dohoda o zabezpečení záujmového vzdelávania v CVČ

p. starosta prečítal poslancom dohodu o zabezpečení záujmového vzdelávania v CVČ
medzi mestom Bánovce nad Bebravou a Obcou Motešice o poskytnutí finančných prostriedkov pre 
CVČ



U Z N E S E N I E č. 30/2023

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u j e
finančnú dotáciu 60 Eur z CVČ pre Centrum voľného času, Andreja Kmeťa 530/8, Bánovce nad 
Bebravou, ktoré navštevujú 2 žiaci, ktorí majú trvalé bydlisko v našej obci.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

- informácia o možnosti prevodu vlastníctva vodárenskej infraštruktúry

 p. starosta informoval poslancov o možnosti prevodu vlastníctva vodárenskej infraštruktúry
 na správcu – predaj akcií TVK. Poslanci navrhujú prerokovať možnosť prevodu so starostami 
okolitých obcí v rámci Mikroregiónu.

7. Rôzne

p. Sýkorová Adela 

- mala pripomienky na osadenie spomaľovačov na miestnej komunikácii pod Brezinou, ktoré boli 
schválené na minulom OZ. Podľa nej spomaľovače nemajú opodstatnenie, je to nezmysel, budú 
ohrozovať cyklistov, vozíčkarov, peniaze treba investovať do iných, podstatnejších vecí. Poslanci 
jej vysvetlili, že ide o bezpečnostný prvok a ide v prvom rade o bezpečnosť ľudí, hlavne detí.  Deti, 
ktoré sa vozia na bicykloch a vychádzajú z ulice pri p. Matúšovi nevidia, či ide auto po ulici Pod 
Brezinou a tak môže dôjsť ku kolízií, nie raz boli prípady, kedy vozidlo išlo neprimeranou 
rýchlosťou. Spomaľovače budú osadené v zmysle dopravného projektu a odsúhlasené dopravným 
inšpektorátom PZ SR.
- druhou pripomienkou bolo parkovisko pod cintorínom – je potrebné ho upraviť. Ľudia, ktorí
tam parkujú, vychádzajú do blata. Poslanci jej dali za pravdu a prisľúbili, že parkovisko bude 
upravené frézovaným asfaltom.

- rekonštrukcia detského ihriska

p. starosta predložil poslancom rôzne cenové ponuky na rekonštrukciu detského ihriska 
vo futbalovom areáli. Poslanci vybrali najvýhodnejšiu ponuku.

U Z N E S E N I E č. 31/2023

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
 j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u je
vyčlenenie sumy 4 000,- Eur na rekonštrukciu detského ihriska pri futbalovom ihrisku.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.



- informácia o projektoch

kompostovisko – prebehla záverečná kontrola – ukončený projekt
triedený zber – prebehla záverečná kontrola – ukončený projekt
zateplenie OcÚ a KD – vyradený projekt, žiadosť bola opätovne podaná na Envirofond,

pripravuje sa podanie projektu zníženie energetickej náročnosti budovy KD cez Plán obnovy SR

- Smerný územný plán obce 

Boli doručené tri cenové ponuky k obstarávaniu UPN. Poslanci OZ si vyžiadali ešte doplňujúce 
informácie, odporúčajú starostovi sa osobne stretnúť s obstarávateľmi UPN a následne sa rozhodnú.

Je potrebné schváliť obstaranie takejto dokumentácie, prijať uznesenie na podpis zmluvy. 

8. Záver
Program bol vyčerpaný, zasadnutie OZ bolo ukončené.

Overovateľ: Overovateľ: Starosta obce:                   

Bc. Jana Jandová                                Ing. Mgr. Jana Kopecká  Ing. Martin Mach

Zapísala 22.03.2023  Kopecká Alena


